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 PROTOKOLL FÖRT VID ÅRSMÖTE I HEDBERGSKA SKOLANS 
MATSAL     

  

                 Närvarande ca 35 medlemmar 

  
§ 1 Mötets öppnande 
Lars Karlsson hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 
 
§ 2 Fråga om årsmötet behörigen utlysts 
Mötet konstaterar att kallelse gått ut i tid och att mötet är behörigen 
utlyst. 
 
§ 3 Fastställande av dagordning 
Dagordningen genomgås och fastställs med den ändringen att punkt 16, 
information från SSRS utgår och att informationen tidigareläggs, dvs. 
tas innan det egentliga årsmötet. --SSRS informerar.  
 
§ 4 Val av mötesfunktionärer  
Till ordförande för mötet väljs Lars Karlsson, till sekreterare Anders 
Lind, till rösträknare tillika justerare väljs Torbjörn Stark och Sten 
Näslund 
 
§ 5 Styrelsens verksamhetsberättelse 
Verksamhetsberättelsen genomgås, godkänns av mötet, och läggs till 
handlingarna (bilaga 4). 
 
§ 6 Kassörens rapport 
Krister Jansson redovisar föreningens ekonomi utifrån utdelat bokslut 
m.m. (bilaga 1).  
 
§ 7 Revisorernas rapport 
Revisorernas rapport föredras och läggs till handlingarna (bilaga 2). 
 
§ 8 Ansvarsfrihet för styrelsen 



Årsmötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2008. 
  
§ 9 Förslag till budget 
Förslag till budget för 2009 genomgås. Årsmötet beslutar fastställa 
budgeten (bilaga 3). 
 
§ 10-13 Val av funktionärer 
Årsmötet beslutar i enlighet med valnämndens förslag (bilaga 5-6). 
 
§ 14 Val av valnämnd 
Till valnämnd väljs 
Mats Söderberg (vald på två år 2008 – kvarstår ett år till) 
Gunnar Forsell omval två år  
 
§ 15 Hamnförvaltningen rapporterar m.m. -  Avgifter 
Jan Lindberg informerar om hamnförvaltningens arbete och redovisar 
att klubbstugan ska göras klar samt att det ska monteras nya skydd 
”under kajen” samt att det just nu i huvudsak sker 
underhåll/reparationer av befintlig utrustning/materiel. Han redovisar 
vidare att styrelsens långtidsplan innebär att frågan om muddring, 
elnätet, piren samt sjösättningsrampen är frågor som prioriteras i nämnd 
ordning. Fråga är om stora investeringar under de närmaste åren. Jan 
Lindberg redovisar vidare styrelsen åtgärder såvitt avser ”långliggare” – 
båtar som inte sjösätts – samt de diskussioner som förs om gamla 
spritfabrikens framtida användande och på vilket sätt detta kan påverka 
sällskapet.  
 
Jan Lindberg redovisar styrelsen förslag till nya avgifter från och med 
2010. (bilaga 7)   
 
Årsmötet beslutar i enlighet med förslaget med den ändringen att 
köavgiften ska utgå årligen. 
 
§ 16 Övriga frågor 
Michael Hedlund redovisar de aktiviteter klubbkommittén tänker 
arrangera under året. – Den 23/5 – efter sjösättningen - kommer det att 
grillas m.m. vid klubbstugan. Den 6/6 är avsikten att sällskapets 
medlemmar ska hissa flaggorna på sina båtar och träffas på Tjuvholmen 



för samkväm på kvällen. Den 15/8 är avsikten att medlemmarna ska 
segla till Åkeröviken för gemensamma klubbaktiviteter.  
 
§ 17 Mötets avslutande 
Lars Karlsson förklarar årsmötet avslutat och tackar deltagarna för visat 
intresse. 
 
 
 
Anders Lind                 Lars Karlsson 
protokollförare                                       ordförande   
 
 
 
 
Torbjörn Stark                     Sten Näslund  
justerare                                                  justerare   


